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HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Földbérlettel kapcsolatos kérdések "
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Megköszönve a 2009. július 17-én K/10164 számon, „A bázisidőpontban milyen arányban
művelték a tulajdonosok a term őföldet, és mekkora hányad volt a bérlők használatában? "
címmel T. Miniszter úrhoz intézett írásbeli kérdésemre adott válaszát, a kérdés témájáho z
kapcsolódva további kérdéseket kívánok feltenni .

Kérdezem tehát Miniszter urat :

Az idei évben hány hektár mez őgazdasági terület volt bérbe adva?
Az ide évben bérleményként használt mez őgazdasági terület hány százaléka az összes
mezőgazdasági területnek?
Hogyan változott a földtulajdonukat bérbe adó földtulajdonosok száma idén a tavalyi ,
a 2007-es, a 2006-os, illetve a 2005-ös évhez viszonyítva ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 4 .

országgyűlési képviselő
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